
 

Interpelacja nr 28 

z dnia 4 czerwca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie bazarku przy ul. Sokolej 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się z zapytaniem, kiedy zniknie ostatnia pozostałość po Jarmarku Europa, 

tj. bazarek przy ul. Sokolej. Wiemy, że jest to teren prywatny, jednak wiemy też, że są 

plany wywłaszczenia pod budowę ulicy.  

Bazarek nie tylko szpeci okolicę, ale jest także miejscem handlu nielegalnymi towarami  

i jego istnienie nie wystawia dobrej opinii ani władzom dzielnicy, ani służbom 

odpowiedzialnym za walkę z tym procederem, zwłaszcza, że od czasu do czasu 

nagłaśniają sprawę jego istnienia media. 

W okolicy jest dość miejsc przeznaczonych do handlu, gdzie kupcy, którzy pracują 

przy Sokolej sprzedając towary legalne, mogliby się przenieść nie tracąc źródła 

utrzymania.  

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


